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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A kormány milyen hazai kkv-kat segít a válság idejében?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János pénzügyminiszter úrhoz. A
választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

A kezdetben pénzügyi válságként indul lejtmenet pár hónap alatt gazdasági válsággá nő tte k i
magát Magyarországon . A kockázatoknak különösen kitett ágazatok közé tartozik a z
építőipar, az autóipari beszállítók és a lakossági fogyasztás szűkülése okán a háztartás i
elektronikai cikkek kereskedelmével foglalkozó cégek . Bizonytalan helyzetben vannak még a
szórakoztató elektronikával foglalkozó cégek, hiszen a lakosság jövedelmének csökkenéséve l
ezen a területen mindig csökken a fogyasztás is, ahogy rossz gazdasági helyzetben a kultúrára
és turizmusra is kevesebbet költenek, tehát ezen a területen m űködő vállalkozásoknak i s
hosszú távon kell bevételcsökkenéssel számolniuk .

Ebben a helyzetben pedig segítségre van szükségük a vállalkozásoknak, hogy a munkaerő t
megtartsák és ezt a rossz gazdasági helyzetet csőd nélkül átvészeljék .

A kormány úgy gondolja, hogy most a legnagyobb segítség tényleg egy a Magyar Fejlesztés i
Bank (MFB) Zrt . és a japán SBI Holdings inc. által létrehozott százmillió eurós japán-magyar
kockázati tőkealap?
Minden már esetben ez egy jó ötletnek t űnik, de amikor a napi megélhetési gondok kötik le a
kis- és középvállalkozásokat, akkor inkább egyéb hitelekre, forgóeszköz-hitelre lenn e
nagyobb szükség .

Ez a kockázati t őkealap a kiemelkedő növekedési potenciájú vállalatokat veszi célba ,
amelyekbe, egy- és húszmillió euró közötti összegeket szándékoznak befektetni . Ön szerint
hány ilyen kkv van ma Magyarországon, aki beleeshet ebbe a keretbe?
Ez megint a külföldi tulajdonú Magyarországon működő cégeknek lesz segítség, nem a hazai
kis- és középvállalkozói szektornak.

Amennyiben Ön úgy gondolja, hogy a hazai kis- és középvállalkozások jelenlegi helyzetét e z
az új kockázati t őkealap előmozdítja, kérem, válaszoljon néhány igen fontos kérdésre .



Készítettek arra vonatkozólag felmérést, hogy a hazai kis- és középvállalkozások közü l
mennyi eshet bele ebben a keretbe ?

A jelenlegi gazdasági helyzetben, amikor nincs hova befektetni, miért érzik feltétle n
szükségét egy magyar és külföldi tulajdonban lévő tőkealap-kezel ő létrehozására?

A kkv-k közül kik, milyen területen tevékenykedő és mennyi pénzre számíthatnak ebbő l a
kockázati alapból?

Elsősorban mire számítanak, hogy mire lehet ezt fordítani ?

Lehet tudni, hogy a japán félnek milyen érdeke áll a háttérben, hogy idehozta a t őkéjét?

Budapest, 2008 . december 17 .
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